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En pleno del mes de Julio se aprobó una revisión catastral, estamos de acuerdo que nuestro catastro estaba muy desfasado ya que 

no se revisa desde los años 80, cosa que no es lo normal puesto que lo lógico es que se actualice cada 10 años, 

El anterior Alcalde no optó por revisarlo por que sabia que si lo  hacia no recaudaría lo suficiente y aplicó lo mas doloroso para 

los vecinos que es subir  el coeficiente  de la base por la que se multiplica el valor, este porcentaje se subió al 1.10 que era el 

máximo permitido, 

Este año este máximo subió al 1.20, ya que el gobierno central autorizó esta subida a los Ayuntamientos que desearan pedir el 

préstamo para pagar a acreedores, y como no en Cervelló punteros desde hace tiempo en tener los impuestos al máximo, y el 

gobierno local actual lo solicitó, por lo que pasamos al numero uno en cuanto a valores impositivos, 

 no suficiente con esto, este Ayuntamiento tambi®n nos sorprende con una nueva subida: una  revisi·n catastral, como si no fuera 

con ellos los graves problemas económicos que están padeciendo los ciudadanos siendo Cervelló una de las población con mas 

porcentaje de paro de la comarca, no vale decir que a algún vecino le beneficiará ya que estos serán los menos, 

El Ayuntamiento dice que esta subida será progresiva y que será en un plazo de 10 años, también dice que bajara la tasa imposi-

tiva en unas decimas, pero lo cierto que es otra  nueva vuelta de tuerca a los vecinos, por que si realmente se buscara lo mejor 

para nosotros se tendría que bajar esta tasa no en decimas sino en un par de puntos y de esta manera se asumiría y se quedaría 

neutralizada esta revisión catastral, 

No somos ajenos a los problemas económicos que sufren todos los ayuntamientos, siendo ellos los culpables de las políticas de 

obras faraónicas y de vivir por encima de sus posibilidades, pero lo que los políticos hacen mal lo pagamos los ciudadanos, 

mientras ellos salen impunes de su mala gestión, 

 Los pol²ticos tienen que velar por el bien de sus vecinos y buscar otras formulas, en la que no sea siempre meter mano a los bol-

sillos vacios de sus ciudadanos 

La Asociación a pedido con varias  instancias una reunión con el regidor de hacienda de este ayuntamiento para que nos explique 

esta medida, siendo el silencio la respuesta 

Os invitamos que a los vecinos que la subida sea desproporcionada vengan a nuestra Asociación y formar una plataforma de 

afectados   J.Noguera 

SI NO ESTAS  CONFORME CON ESTA NUEVA SUBIDA DE IMPUESTOS  

TE ESPERAMOS EN NUESTRA ASOCIACIÓN  

 LA FONT DE LA RESCLOSA , .PARATGE NATURAL OBLIDAT 

Oblidar el passat i deixar que, tot el que fa quatre dies eren importants o interessants ara siguin abandonades o de-
sateses, diu molt dôun poble que oblida la seva hist¸ria. Quan una cosa, un fet o b® un paratge desapareix, ja no 
seôn parla m®s i la neglig¯ncia hi domina . Si aix¸ passa amb la hist¸ria tamb® passa amb la poca mem¸ria que hi 
ha per a recordar personatges que han destacat amb el seu esfor social o cultural i que despr®s seôls hi passa 
pàgina com si res no hagués passat. De vegades es culpa als polítics per les seves negligències  però es deixa a 
les seves mans que facin la feina mentre tothom seôn  renta les mans. Però som tots els habitants els qui hem 
dôexigir que tot all¸ que ha de mantenir la mem¸ria del poble i la seva identitat es mereixi ser conservat. Tot all¸ que 
sôoblida ja no es torna a recordar,  és gràcies al passat que es construeix el futur.   

Entre moltes altres coses, això ha passat amb la Font de la 
Resclosa. De ser un lloc admirable ha passat a ser no-res. Un 
cop el lloc va quedar degradat i oblidat ja mai m®s se nôha parlat 
i ni  sôha insistit per tal que fos restaurada la Font i el seu entorn. 
Lôanterior govern va deixar que els camions campessin per all¨ 
per a construir la variant tot empitjorant encara més el lloc sen-
se exigir que el Ministerio re construís el lloc. Entre això i les 
obres que sôhavien fet per passar la clavaguera per sota la riera, 
el lloc va anar quedant en un abandó total al marge de qualse-
vol projecte.  Per sort hem sentit dir que quan es faci el pont de 
la riera per anar al camp de futbol, lôAjuntament t® el projecte de 
arranjar lôentorn de la Font de la Resclosa. Esperem que el pro-
jecte tiri endavant aviat. 
A Cervelló ja se sap que aquesta font va ser una de les més 
conegudes i de les que m®s sôhi acudia ïno hem oblidar que 

fins als anys 60 no es va tenir aigua potable a tot el poble- i la gent amb lôexcusa dôanar a buscar bona aigua anaven 
a les fonts i una dôelles era a la Resclosa. Un cop all¨ sôhi estaven passant la tarda a lôombra dels grans arbres o b® 
als vespres tot fent un berenar-sopar.  A lôestiu qui no es va banyar a les aig¿es de la riera en aquells p¯lags on 
lôaigua quedava reclosa com una petita bassa? La Font de la Resclosa reunia aquestes caracter²stiques, ser un pa-
ratge agradable, fresc i abellidor pel seu conjunt natural i ampli per a restar en  grups de fam²lies o colles dôamistats 
reunides a lôetorn dôun cistell ple de queviures posant la fruita i el vi en fresc a lôaigua de la font o de la riera. 
El seu nom prové  per haver-hi  una paret que fa de resclosa per desviar lôaigua del curs de la riera que anava per 
un canal cap als dos antics molins fariners. A la paret del petit embassament encara es poden veure, a la part mes 
baixa, els antics totxos  posats drets. El primer molí fariner on anava aquesta aigua era medieval i estava situat sota 
el pont de la variant. Va ser destruït a la Guerra del Francès al s. XIX i fins fa uns anys en quedaven les restes, però 
les obres de la  variant el van fer desaparèixer sense haver-lo estudiat arqueològicament. Cervelló havia tingut molts 
molins fariners i dels quals encara en queden algunes restes. Lôaigua de la resclosa anava a un segon mol²  ïés el 
que resta sota el pont de Can Guitart, dels antics és el més conservat fins ara però per poc temps ja que es deixa a 
la seva sort lôenrunament- el qual primer fou fariner i en el s. XVIII ja constava com paperer. En el llibre Les Nostres 
Fonts de J. LLurba i G. Gou hi consta que el 1924 va funcionar la f¨brica del Mol² de lôindustrial Batllevell. Per 
aquesta nova indústria es devia  ampliar la resclosa a lôaltura actual per a poder portar m®s aigua a f¨brica de les 
sedes. 
F. Pasqual 
 

Actual estat 
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El passat dia 19 de novembre va sortir  

publicat a La Vanguardia, que en  Jordi Faulí és el nou 

arquitecte director de la Sagrada Família.  

Un petit i humil homenatge des de lôAssociaci· de Ve-

ïns de Cervelló, al nostre amic i soci Jordi Faulí que du-

rant molts anys va estar col·laborant amb la nostra Jun-

ta. 

Moltes felicitats Jordi, en aquest nou i important rep-

te  !!!!!!  

P.B.M 
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CERVELLÓ HA ESTAT AL CONGOST DE MONT REBEI 

Fa uns mesos el nostre amic Jordi Solsona 

(Jordi Tour) i membre de la Associaci· va 

organitzar una excursió a la comarca de la 

Noguera, aquest preciós paratge natural és 

un congost pel qual passa el riu Noguera 

Ribagorçana, com es pot veure en la  foto 

de lôesquerra, Jordi  llueix amb orgull en la 

seva samarreta el gravat de Cervelló, l 

óexcursi· va sortir  tot molt b® i va fer un 

dia  fabulós 


